
DĚKANÁT FAKULTY TECHNOLOGIE OCHRANY PROSTŘEDÍ
VYSOKÉ ŠKOLY CHEMICKO-TECHNOLOGICKÉ V PRAZE

Zápis
z kolegia děkana dne 7. listopadu 2017

Přítomni:    doc. Kočí, doc. Blažek, doc. Sýkora, prof. Jeníček, doc. Ciahotný, doc. Macák, Ing.
Růžičková, Ing. Šír, Ing. Krausová 

Omluveni:    doc. Kubal, Ing. Mištová, Ing. Březina

Informace z KR 

Rektor
 ČVUT v Zikově ulici: podána žaloba; fakturujeme pronájem prostor na bud. B
 Řeší se ocenění pozemků na Vítězném náměstí 

Pror. Bělohlav
 Začaly práce na akreditacích – příprava programů: za FTOP doc. Sýkora
 Prezentace o „společném základu“, historický vývoj

Pror. Pospíšil
 Informace o stavech projektů: DMS, předaplikační výzkum 
 Přeposlána  operační  výzva „nábyteček“  – projekt  na vybavení  prostor  užívaných k výuce

(učebny, laboratoře), požadavky z ústavů předat děkanovi do 14. 11.

Pror. Matějka 
 Setkání  s pracovníky  FTOP  (Jeníček,  Bartáček)  v Šanghaji  –  navrhuje  systém  evidence

služebních cest např. na webu
 Nový řád na evidenci studentských spolků (oddělení komunikace)
 Den otevřených dveří - informace

Pror. Kotrba
 Vysvětlení k odchodu Mgr. Mozgy z oddělení pro VaV
 Publikace pod kontrolou
 ChemJet – post-doc
 Projekty Epsilon: FTOP 6 projektů

Kvestorka 
 Můstky mezi budovami A a B – financování, zatím nejsou prostředky
 Krize na personálním a ekonomickém oddělení
 Čerpání dovolených zavést do systému nejpozději do 16. 11.
 Excelentní výzkum: VŠCHT sraženo 20 bodů za absenci tabulky

Ing. Petrák
 Na ACHEMU objednáno ubytování a autobus, zbývá 20 volných míst

Informace z KD

Děkan
 V konkurzu  vybrána  kandidátka  na  novou  tajemnici  fakulty  Mgr.  Martina  Štěpánková,

nastoupí od 1. 1. 2018
 Na příštím KR zastoupí děkana (služební cesta do Vietnamu) doc. Sýkora, kolegium děkana

se přesouvá na 5. 12.



 Doc. Kočí žádá vedoucí ústavů, aby zjistili na ústavech, zda někdo z mladších pracovníků
nemá zájem o práci na aktualizaci zpráv na Facebooku – úkol z minulého KD, trvá

doc. Sýkora
 Vedoucí ústavů si připraví a pošlou doc. Sýkorovi návrhy na nové členy do komisí pro státní

závěrečné zkoušky bakalářského a magisterského studia, budou se schvalovat na prosincovém
zasedání vědecké rady

 Zahájení prací na podávání programů k akreditaci
 Mgr.  Šimek  a  Ing.  Kubová  představili  systém  AIS  (akreditační  informační  systém)  pro

vyplňování akreditačních formulářů; přístupová práva
 Byl vybudován nový typ dokumentu – Informace (zaslaný mail)
 Výnos o stipendiích, výnos o přijímacím řízení

216 – doc. Ciahotný
 Zahájen vzdělávací projekt „Krušnohoří“; příprava e-learningových kurzů

Ing. Růžičková
 Den otevřených dveří: fakultní stánky společně na budově A v přízemí
 Informovala  o  propagačních  akcích  a  účasti  fakulty  (na  vyžádání  pošle  tabulku):  žádá  o

případné odměny pro organizátory (pošle seznam); vedoucí pošlou děkanovi jména studentů a
zaměstnanců,  kteří  participovali  na  akcích  za  fakultu  –  co  nejdříve,  vyplacení  odměn
z fakultních prostředků

 Mail od prof.  Matějky,  žádá o shrnutí  spolupráce s Čínou za fakultu – vedoucí pošlou za
ústavy Ing. Růžičkové

 Připomíná návrhy zahraničních partnerů pro double-degree programy do poloviny listopadu
(děkan pošle za Vietnam)

Ing. Krausová – AS FTOP
 4. – 7. 12. volby do AS; 21. 11. v knihovně ústavu 217 představování kandidátů na děkana

FTOP, 30. 11. od 14.00 hod volba děkana

doc. Blažek
 Připravuje se podpora excelentních týmů pro výchovu doktorandů na fakultách (FTOP jeden

tým 
 Běží elektronické přihlašování na SVK

Úkoly
 Vedoucí ústavů předají požadavky v rámci operační výzvy „nábyteček“ děkanovi do 14. 11.
 Doc. Kočí žádá vedoucí ústavů, aby zjistili na ústavech, zda někdo z mladších pracovníků

nemá zájem o práci na aktualizaci zpráv na Facebooku
 Vedoucí ústavů připomenou na ústavech nutnost zavedení čerpání dovolených do systému

nejpozději do 16. 11.
 Vedoucí ústavů pošlou doc. Sýkorovi návrhy na nové členy do komisí pro státní závěrečné

zkoušky bakalářského a magisterského studia ke schválení na prosincovém zasedání VR
 Vedoucí ústavů pošlou děkanovi jména studentů a zaměstnanců, kteří participovali na akcích

za fakultu k vyplacení odměn z fakultních prostředků – co nejdříve
 Vedoucí pošlou Ing. Růžičkové informace o spolupráci s Čínou 
 Ing.  Růžičková  připomíná  návrhy  zahraničních  partnerů  pro  double-degree  programy  do

poloviny listopadu (děkan pošle za Vietnam)

Datum příštího kolegia děkana je úterý 5. 12. 2017 od 14:00 hod na děkanátu.

Zapsala: J. Vítková
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